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Årsbudsjett 2022 og økonomiplan 2022 - 2025 - høyringssak 

Vedlegg:
Journalposttittel Dato
Rådmannen sitt forslag til årsbudsjett 2022 og ØP 2022-2025 (L)(199136) 09.11.2021
Årsbudsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025 (L)(199569) 09.11.2021

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Saka vert lagt fram til drøfting

Saksopplysningar:
Bakgrunn og fakta:

Masfjorden kommune sitt årsbudsjett for 2022 med handlingsplan og økonomiplan 2022 - 2025 vart i 
samsvar med kommunelov §14-3, 4. ledd, lagt ut til offentleg ettersyn i perioden 2. november til 18. 
november 2021. 

Masfjorden kommune sin handlings- og økonomiplan syner kommunen sine prioriteringar i høve til 
teneste- og samfunnsutviklinga i perioden 2022 – 2025. Handlingsplanen er heimla i plan- og 
bygningslova §11-1, og økonomiplanen er heimla i kommunelov § 14-4.

Årsbudsjettet for 2022 med handlingsplan og økonomiplan 2022 - 2025 vert endeleg innstilt i 
formannskapet 22. november  og handsama i kommunestyret den 02. desember 2021.

Merknader til årsbudsjett for 2022 med handlingsplan og økonomiplan må kome administrasjonen i 
hende innan 18. november 2020 kl. 16.00, slik at formannskapet kan få desse lagt fram til drøfting og 
vurdering på sitt møte den 22.11.

Framlegget til årsbudsjett og økonomiplan vert saman med saksframlegget og vedtaket i 
formannskapet lagt ved denne saka.



Vurdering

Det er viktig at kommunale råd drøfter budsjettsaka og kjem med synspunkt innanfor dei områda 
råda skal representere.

Konklusjon
Saka vert lagt fram til drøfting.

Eldrerådet - 016/2021

ER - behandling:
Oddvin orienterte om årsbudsjettet 2022 og økonomiplan 2022-2025

Saka vart drøfta

Ivar tok opp at det bør setjast av pengar til altanflagg for eldre i omsorgsbustad. Foreslo kr. 7000,- til 
altanflagg på kommunale omsorgsbustadar for dei som ønsker å flagge.

Spørsmål frå Inger: Det har vore spørsmål om stilling på frivillighetssentralen. Vert det statleg 
finansiert?
Ordføraren orienterte om at det pr. i dag er uavklart kor mykje statleg finansiering ein kan rekne med 
å få. Det er ulike modellar for statleg finansiering, og desse er ikkje avklart.

Eldrerådet støttar fraleg til budsjett med følgjande tilleggsmerknad:
Eldrerådet viser til tidlegare tilråding om å montere altanflagg på omsorgsbustadar der bebuarane 
ynskjer det. Eldrerådet ønskjer at kr. 7000,- vert teke inn i budsjettet til dette førmålet.

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.

ER - vedtak:
Eldrerådet støttar fraleg til budsjett med følgjande tilleggsmerknad:
Eldrerådet viser til tidlegare tilråding om å montere altanflagg på omsorgsbustadar der bebuarane 
ynskjer det. Eldrerådet ønskjer at kr. 7000,- vert teke inn i budsjettet til dette førmålet.


